
 

 

 

Zápis ze zasedání Akademického senátu FES dne 13. ledna 2025 

Přítomni: JUDr. Martin Šmíd, Ph.D., doc. Ing. Robert Baťa, Ph.D., Ing. Irena Honková, 

Ph.D., RNDr. Ing. Oldřich Horák, Ph.D., Ing. Josef Novotný, Ph.D., Mgr. Pavel Sedlák, 

Ph.D., PaeDr. Alexandr Šenec, Mgr. David Zapletal, Ph.D., Bc. Tomáš Chrastina, Ing. 

Anna Dvořáková, Ing. Nikola Soukupová, Soňa Mrázková 

Omluveni: doc. Ing. Michaela Kotková Stříteská, Ph.D., Mgr. Jan Mandys, Ph.D., 

František Kvapil 

Hosté: prof. Ing. Jan Stejskal, prof. Ing. et Ing. Renáta Myšková, Ph.D., doc. Ing. Hana 

Kopáčková, Ph.D., doc. Ing. Viktor Prokop, Ph.D. 

 

Na začátku přítomno 12 z 15 senátorů. 

AS FES je usnášeníschopný. 

 

Pozvánka na zasedání AS FES rozeslána   6. ledna 2025 

Materiály k projednání na zasedání rozeslány   6. ledna 2025 

 

Program: 

1. Schválení programu zasedání. 

2. Akreditace nového studijního programu International Business Management. 

3. Různé. 

 

Předseda AS FES Dr. Šmíd zahájil zasedání a pozdravil přítomné. Následně ověřil účast 

přítomných senátorů.  

 

1. Schválení programu zasedání  

Dr. Šmíd stručně představil navržený program zasedání. K programu neměl nikdo žádné 

připomínky.  

Poté proběhlo hlasování.  

Usnesení: Akademický senát Fakulty ekonomicko-správní Univerzity Pardubice 

schvaluje program zasedání v předloženém znění.  

Hlasování: 12 – 0 – 0 (pro – proti – zdrželi se).  

Usnesení bylo přijato.  

 

2. Akreditace nového studijního programu International Business Management.  

Děkan prof. Stejskal představil projednávaný bod. Uvedl, že se jedná o nový studijní 

program v AJ, který by měl nahradit dosud vyučované anglické studijní programy (ISI, 

RDG). 



 

 

Program bude mít více specializací, zatím jsou navrhovány dvě (Business 

Administration & Corporate Development; Business Informatics), obě budou 

vyučovány jen na FES. Do budoucna se plánuje otevření dalších specializací jako joint-

degree nebo double-degree se zahraničními partnery. Některé tyto specializace jsou již 

v jednání (děkan zmínil spolupráci s partnery z Vietnamu a Saúdské Arábie), v případě 

úspěchu dojde k jejich doakreditování. Děkan zdůraznil, že cílem je mít malý počet 

velkých předmětů za více kreditů. 

Děkan uvedl, že studijní program byl již schválen Vědeckou radou, po projednání v AS 

bude postoupen na Radu pro vnitřní hodnocení. 

V diskusi vystoupil Dr. Šmíd s dotazem ohledně školného. Děkan vysvětlil, že školné 

se řídí Statutem UPCE, nicméně bude navrhovat snížení školného tak, aby bylo 

akceptovatelné pro některé zahraniční partnery. Dále doplnil, že příjem ze školného není 

pro fakultu až tak rozhodující, ale zahraniční studenti jsou součástí hodnocení vysokých 

škol v rámci ukazatele K. 

 

Poté proběhlo hlasování o usnesení. 

Usnesení: Akademický senát Fakulty ekonomicko-správní Univerzity Pardubice 

projednal návrh akreditovat nový studijní program International Business Management 

(se specializacemi: Business Administration & Corporate Development a Business 

Informatics) v navazujícím stupni studia v předloženém znění. 

Hlasování: 12 – 0 – 0 (pro – proti – zdrželi se).  

Usnesení bylo přijato.  

 

3. Různé  

Dr. Šmíd uvedl, že dle harmonogramu zasedání AS UPCE proběhne na zasedání 23. září 

2025 vyhlášení voleb do AS UPCE. Lze proto předpokládat, že AS FES by se sešel za 

účelem vyhlášení voleb v rámci FES dne 29. září 2025 (případně 6. října 2025). 

 

V Pardubicích, 7. října 2024 

 

JUDr. Martin Šmíd, Ph.D. 

předseda AS FES 


